



عدم ممانعة شراء المديونية No Objection for Loan Acquisition



Ref. No	20220601000004	الرقم المرجعي	Date	06-06-2022	التاريخ
To	بنك الرياض	إلى	ID.No	1032667642	رقم الهوية

Cus. Name	سعد حمدان سالم الشمري	اسم العميل
-----------	-----------------------	------------

Loan OS Balance قيمة التمويل المتبقية	Loan Type نوع التمويل	Loan Number رقم التمويل
371275.06	قرض شخصي	2022103799
371275.06		Total الاجمالي

As per our customer's request, whose details are shown above, to transfer all of his debts to you, we inform you that we have no objection to your payment of the debts owed to the customer, according to the instructions of the Saudi Central Bank issued in this regard. Accordingly, kindly transfer the total amount of payment through the Saudi interbank payment "SARIE" to our account number (SA56550000000077902252) with our commitment to the following: -

In the event that one or more installments of the existing debt on the customer is paid before we receive the payment from you, we will deposit the resulting difference in the customer's account with us.

In the event that all the above-mentioned products related to salary transfer are paid in full, we shall commit to issuing a NOC to salary transfer, unless the customer has any products that arose during the issuance of the NOC or the salary is not deposited to his bank's account. This document shall be null and void and shall not be deemed valid fifteen days after date of its issuance.

Updating the customer's data at the Saudi Credit Bureau (Simah) within seven business days from the date of payment of the entire debt shown in the table above.

Not establishing any new financing or refinancing contract starting from the date of this certificate and for a period of fifteen working days.

حسب طلب عميلنا الموضحة بياناته أعلاه بتحويل جميع مديونياته اليكم، نفيديكم بعدم ممانعتنا لسدادكم للمديونيات القائمة على العميل وذلك حسب ما تنص عليه تعليمات البنك المركزي السعودي الصادرة بهذا الشأن، وعليه نأمل منكم تحويل إجمالي مبلغ السداد عن طريق النظام السعودي للتحويلات المالية سريع interbank payment على حسابنا رقم (SA56550000000077902252) مع التزامنا بالموضح أدناه: -

• في حال تم سداد قسط أو أكثر من المديونية القائمة على العميل قبل استلامنا لدفعة السداد من قبلكم فسوف نقوم بإيداع الفرق الناتج في حساب العميل لدينا

• في حال سداد جميع المنتجات أعلاه والمرتبطة بتحويل الراتب بشكل كامل، فإننا نلتزم بإصدار عدم ممانعة بتحويل الراتب مالم يكن لدى العميل أي منتجات نشأت خلال إصدار الخطاب أو راتبه غير مقيد على حسابه لدى البنك، علما بأن هذا الخطاب يعد لاغيا وغير نافذ ولا يعتد به بعد مضي خمسة عشر يوما من تاريخه.

• العمل على تحديث بيانات العميل في الشركة السعودية للمعلومات الائتمانية (سمه) خلال سبعة أيام عمل من تاريخ سدادكم لكامل المديونية الموضحة في الجدول أعلاه.

• عدم انشاء أي عقد تمويلي جديد أو إعادة تمويل ابتداء من تاريخ هذا الخطاب ولمدة خمسة عشر يوم عمل.

This certificate has been issued automation upon the customer request without any responsibility on the Bank

This certificate contains confidential information about the customer,

To verify this certificate, visit the bank link: www.alfransi.com.sa

أصدرت هذه الشهادة أليبناء على طلب العميل دون أدنى مسؤولية على البنك

تحتوي هذه الشهادة على معلومات سرية وخاصة بالعميل

يمكنكم التحقق من صحة الشهادة من خلال الرابط التالي: www.alfransi.com.sa

البنك السعودي الفرنسي، شركة مساهمة عامة، مساهمة برأس مال 12.053.571.670 ريال سعودي، سجل تجاري رقم 1010073368 (الرقم الموحد 7000025333) ص.ب. 56006 الرياض 11554، هاتف

966112899999+، الرياض 12624-2722 رقم المبنى 7569 المعذر-المربع وحدة رقم 2 www.alfransi.com.s، مرخص لها بموجب المرسوم الملكي م/23 بتاريخ 1397/6/17هـ، وخاضعة لرقابة

وإشراف البنك المركزي السعودي

Banque Saudi Fransi, Saudi Joint stock company, Capital of SAR 12,053,571,670.C. R. No. 1010073368 (Unified Number 7000025333) P.O. Box 56006 Riyadh 11554, Telephone +966112899999, Riyadh 126242722, Building No 7569 AIMadhar-AIMurabba Unit No 2 www.alfransi.com.sa, Founded under .license duly promulgated by royal decree No 23/m dated 17/06/1397H. and it is under Saudi Central Bank supervision and control